
                                                                                                     Częstochowa; 17.05.2021 r. 
Radna 
Monika Pohorecka 
Przewodnicząca Komisji  
Zdrowia i Pomocy Społecznej                          
 

 
 
Pan Krzysztof Matyjaszczyk  
Prezydent 
Miasta Częstochowy 
                                      
 
 
 

                                                  
 
      INTERPELACJA VIII/2021 

 
Dotyczy: realizacji zadania dot. przewozu osób niepełnosprawnych. 
 
W związku z niepokojącymi informacjami, jakie otrzymałam od rodziców, których 

niepełnosprawne dzieci korzystają z przewozu osób realizowanego w ramach zawartej 
umowy przez Urząd Miasta z firmą MAT-BUS, która realizuje powyższe zadanie, uprzejmie 
proszę o odpowiedzi na poniższe pytania: 
- czy prawdą jest, że nie są realizowane kursy do szpitali poza miasto ? 
- czy prawdą jest, że nie są realizowane przewozy w soboty i niedziele mimo, że zawarta 
umowa nakazuje wykonywać takie usługi ? 
- w jaki sposób Urząd Miasta rozlicza wykonawcę ze świadczonych usług tj. rodzaj systemu 
GPS (wydruki z tego systemu), zestawienie miesięcznych raportów z kas fiskalnych, rejestr 
odmówionych kursów itp. ? 
- ile wyniosła liczba osób w poszczególnych miesiącach korzystających z przewozu 
dotychczas ? 
- jakie są wpływy do budżetu miasta z tytułu świadczonych usług ? 
 
 Proszę o zweryfikowanie powyższych pytań zgodnie z zawartą umową i zapisami                
w niej, określającymi jakość wykonywanych usług. 

Jednocześnie proszę o informacje, czy świadczone usługi wykonywane są zgodnie                 
z oczekiwaniami Urzędu Miasta w zakresie przewozu osób niepełnosprawnych. 
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